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CEDE wróciło do Łodzi
Nie zwracając uwagi na głębokie tradycje handlowe oraz bogate zaplecze intelektualne,
którym dysponuje ośrodek łódzki, postawiono na nowoczesność hal poznańskich.
Z biegiem czasu okazało się jednak, że to nie wystarczy, a luksusy w stolicy Wielkopolski
były coraz wyżej wyceniane przez miejscowe władze. Nie bez znaczenia wpływ
na powolne zamieranie targów w Poznaniu miał ogólnoświatowy trend zastępowanie
tradycyjnych metod prezentacji towarów, zakupami internetowymi. Niewątpliwie
rozwojowi łódzkich targów zawsze sprzyjało położenie geograficzne miasta, wielu kupców
przyjeżdżało do Łodzi ze wschodnich obszarów. Poznań natomiast musiał konkurować
z targami stomatologicznymi w Kolonii.

W tym roku we wrześniu odbyły się wirtualne targi CEDE, natomiast w grudniu 2020 r.
firma Exactus zapowiada powrót targów stacjonarnych CEDE w Łodzi. Co wyjdzie z tych
planów wobec rozwijającej się epidemii koronawirusa, trudno przewidzieć.
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